

Title (en)

COMBINATION BRUSH AND MASSAGER.

Title (de)

KOMBINIERTE BÜRSTE UND MASSAGEVORRICHTUNG.

Title (fr)

COMBINAISON BROSSE ET DISPOSITIF DE MASSAGE.

Publication

EP 0229169 A1 19870722 (EN)

Application

EP 86904662 A 19860715

Priority

US 75583085 A 19850717

Abstract (en)

[origin: WO8700425A1] A combination brush and massager device having interchangeable omnidirectional rotating spherical massage elements (14 and 14') and interchangeable brush portions (16). The brush portions are easily interchangeable with other brush portions or resilient material to obtain the desired frictional effect. As the massaging spheres (14 and 14') are omnidirectional, the device may be rubbed over the body in any direction both transverse and arcuate, during which the spheres will continue to turn.

Abstract (fr)

Combinaison brosse et dispositif de massage comprenant des éléments de massage sphériques rotatifs omnidirectionnels et interchangeables 14 et 14' et des parties de brosse interchangeables 16. Lesdites parties de brosse sont aisément interchangeables avec d'autres parties de brosse ou avec du matériau résilient afin d'obtenir l'effet de friction désiré. Etant donné que les sphères de massage 14 et 14' sont omnidirectionnelles, le dispositif peut être frotté sur le corps dans toutes les directions à la fois transversales et en arc de cercle, les sphères continuant à tourner.

IPC 1-7

A61H 15/00; A61H 7/00; A46B 15/00; A46B 17/08; B60B 33/08

IPC 8 full level

A46B 7/08 (2006.01); **A46B 15/00** (2006.01); **A61H 15/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A46B 7/08 (2013.01); **A46B 15/00** (2013.01); **A61H 15/0092** (2013.01); **A46B 2200/102** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8700425A1

Designated contracting state (EPC)

FR

DOCDB simple family (publication)

WO 8700425 A1 19870129; EP 0229169 A1 19870722

DOCDB simple family (application)

US 8601459 W 19860715; EP 86904662 A 19860715